
Zápis 
 

 
z 9. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 9. září 2008 

 
Přítomno dle prezenční listiny: 13    
Omluveno:  7             
Hosté: Ing. Bartovský, Ing. Mansfeld 
 
Úvodem  předsedkyně AS  předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1. Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT pro rok 2009 – SWOT analýza 
2. Stanovisko AS k Bílé knizea terciárního vzdělávání 
3. Informace z KR, doc. Gedeon 
4. Různé 

 
Ad 1. 
prof. Valentová předložila SWOT analýzu k aktualizaci dlouhodobého záměru VŠCHT, 
kterou připravilo předsednictvo a předsedové jednotlivých výborů  AS na základě podkladů 
obdržených od jednotlivých výborů. Text byl po diskuzi doplněn o následující body: 

- zvážit možnost pracovní smlouvy pro mladé na dobu neurčitou (O) 
- nepříznivý demografický vývoj (T) 
-  

Přítomní členové senátu vyslovili souhlas s tímto materiálem. 
 
 
Ad 2.  
Prof. Valentová předložila  stanovisko AS VŠCHT k BKTV, které připravilo předsednictvo a 
předsedové jednotlivých výborů  AS na základě podkladů obdržených od jednotlivých 
výborů. Bylo konstatováno, že BKTV je zpracována jen v obecné rovině a realizace záměrů 
předkladatelů může vést jak k pozitivním tak i negativním změnám. Proto lze obtížně 
posoudit dopad tohoto dokumentu.  
 
Přítomní členové senátu vyslovili s připraveným stanoviskem souhlas. 
 
Ad 3. 

- rozpočet na rok 2008 zůstává v platnosti, je nutné čerpat položky z grantů na  0,0 Kč. 
- S Ing. Chválnou bude  diskutována forma předložení rozpočtu pro účely porojednání v 

senátu (trend v jednotlivých součástech rozpočtu za posledních  5 let, rozdělení do 
větších logických celků?). 

- počet přijatých a  zapsaných studentů klesl proti loňskému roku. 
- webové stránky školy jsou v nevyhovujícím stavu  
- evidence  hodin práce odpracovaných na projektech, které tuto evidenci vyžadují – 

vedení školy zvažuje způsob provedení  
 
Ad 4. 

a) ing. Schejbal upozornil na přetrvávající problémy v souvislosti se zaváděním nových 
prvků počítačové sítě a s tím souvisejícím neúměrným zatížením některých pracovníků na 
ústavech, kteří tyto problémy řeší. Byla diskutována otázka  ohodnocení těchto 



pracovníků z centrálního fondu, protože ústavy jednak nedisponují protstředky na jejich 
ohodnocení a dále není důvod aby toto bylo hrazeno z prostředků ústavů. 
b) prof. Valentová předložila dopis předsedy RVŠ, týkající se Ustavení RVŠ pro funkční 
období 2009 – 2011. Pro nové funkční období je třeba delegovat 1 delegáta do sněmu a 
předsednictva a 1 delegáta do sněmu jako zástupce VŠCHT. Dále 1 delegáta za každou 
fakultu (navrhují AS fakult a deleguje AS VŠCHT) a 1 delegáta a 1 náhradníka do 
Studentské komory RVŠ.  
c) ing. Schejbal připomněl možnost příštího zasedání AS na kolejích na JM.  

 
Příští termín  zasedání bude 30. září 2008 

 
 

 
 
 
 
 
 

Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: O. Valentová 


